

《单词百科:earthquakes是什么意思?earthquakes怎么发音?earthquakes的解释和用法》

英语单词earthquakes是什么意思?earthquakes怎么读?earthquakes怎么发音?简答网为您整理了earthquakes的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



earthquakes怎么读

earthquakes的读音: [' ɜ : θ kwe ɪ ks]

earthquakes的意思

1、n.地震(earthquake的名词复数);动乱, 大震荡;

earthquakes的相关词组

1、volcanic earthquake 火山地震;

2、major earthquake 大地震, 主震;

3、earthquake country 震区;地震国家;

earthquakes的双语例句

1、The dynamic interaction between structures and layered soils during earthquakes was studied analytically.

采用解析方法研究成层地基与结构物动力相互作用特性.

2、It is suggested that simple catalog should include pre-earthquakes, aftershocks and earthquake swarms.

并建议:“简目”中应包括强震记事中的前、震,以及震群.

3、The casualties from strong aftershocks and successive earthquakes are lower than that from mainshock.

强余震和后续强震的人口伤亡比主震轻.

4、Finally, optimal routing problem of emergency rescue after earthquakes is discussed based on safety and efficiency.

最后,基于安全性和效率性指标,探讨了城市震后救援疏散的最优路径问题.

5、The cattle precautions against earthquakes most shed!

最牛防震棚!

6、The building standards in California require against earthquakes.

加州的建筑标准要求能够抗震.

7、Large earthquakes will continue to occur just as they have in the past.

强震会继续发生,就像过去的情况一样.

8、One of the advantages of the post and lintel frame is its resistance to earthquakes.

抬梁式结构的优点之一在于其抗震性.

9、We may be unable to avoid further earthquakes.

我们或许无法避免更多的震荡.

10、 With preventing earthquakes, anti-static, sealing, waterproofing, insulation, fire retardant, high and low temperature resistance and resistance.

具有防震, 防 静电, 密封, 防水, 绝缘, 阻燃, 耐高低温, 耐磨等性能.

11、 Reconstruction takes care of it: sadly, there is no lack of shovel-ready projects after earthquakes.

灾后重建会有助于实现该目标: 可悲的是, 震后有待启动的项目比比皆是.

12、 A house built from living tree roots that provides natural against earthquakes?

在可以自然抗震的活着的树根里建房?

13、 Bridge Management System for Earthquakes (BMSE) was developed in this paper to remedy this shortage.

为了能弥补这方面的缺陷, 本文研究并开发了桥梁抗震管理系统.

以上是简答网为您整理的earthquakes怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于earthquakes的用法、earthquakes的释义、earthquakes的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/earthquakes>